
Undertegnede har nogle spørgsmål/kommentarer til planerne for opførelse af 
fælleshus/børnehave og bosted på Margretheholmsvej.  
 
Fælleshuset 
Er fælleshuset til benyttelse for udefra kommende folk eller er det lokalt for beboere på 
Margretheholm? Der er meget tvivl, når man spørger andre beboere i området.  
 
Parkeringspladser.  
Så vidt jeg er orienteret, vil der, når børnehaven er færdigbygget, kun være ganske få p-pladser 
tilbage, nemlig til forældre der bringer/henter deres børn. Hvor skal Margretheholms beboere og 
deres gæster parkere? Det er ikke alle, der har plads i garagen. Det vil have konsekvenser for 
beboerne, hvis der herudover kun vil være parkeringsmuligheder i båsene. Vi beboere har indtil nu 
været forkælede med den stor grusparkeringsplads, og vi har hele tiden vidst, at den var 
midlertidig. Men hvis det var et supermarked, der skulle bygges – hvilket blev stillet i udsigt, da jeg 
flyttede ind i 2014 – skulle der jo også indregnes p-pladser til kunderne. 
 
Bosted ved flygangaren 
Er alle bestemmelser overholdt i forbindelse med placeringen af en bygning meget tæt ved 
hangaren, som er en fredet bygning? Fx bliver det antal meter mellem hangar og bosted, som der 
iflg. fredningsbestemmelser lovmæssigt skal være, overholdt? 
 
Foreligger der en form for blåstempling for dette projekt fra Slots- og Kulturstyrelsen? 
 
Kan vi som beboere på Margretheholm være sikre på, at vi kan beholde fortovet ved bostedet? 
 
Bosted i tre etager = 12 meter. Hvordan kan kommunen få lov til at bygge så højt op ad den 
fredede hangar og lige ud til Margretheholmsvejs beboere? Jeg synes, det er et alt for højt byggeri.  
 
Støjgener i forbindelse med byggeriet 
I hvilket omfang er der taget højde for, at Margretheholmens beboere ikke generes med støj fra 
byggeriet? 
 
 
 
 


